
Аднан Башић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Да ли ће Представничком дому бити предочена 

евиденција пасивног подбиланса у БиХ?“ 

 


